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PROFILE

济南盖特汽车部件有限公司坐落于风景秀丽，人文基础深厚的千年古城－中国山东济

南市．依托于山东省雄厚的汽车工业基础及山东理工大学在汽车汽车配件及汽车电子方面

的超前研发能力，积极发展汽车电子、汽车注塑及汽车冲压件产品。

Jinan GAT Auto Parts Co., Ltd. (GAT) located in Jinan, as a beautiful view and hum
an civilization profound thousand years’ old city in Shandong, P R China. GAT promotes t
he automobile intelligent electric parts rely on abundant automobile industry foundation of 
Shandong Province and advanced R&D capacity in automobile electric internet application
s of Shandong University 。
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RESEARCH & DEVELOPMENTRESEARCH & DEVELOPMENT

盖特汽车部件拥有一支由具备扎实的专业基础及丰富的设计经验的年轻人组成的开发团队，

核心团队成员具备工学博士、工程硕士学位，并具备专业行业5年以上工作经历。

GAT Auto Parts co. owns an excellent team these members are professional with a solid     
foundation and rich experience in the design. The core team members have the Doctor and the    
Master’s degree of Engineering, even professional sectors more than 5 years work experience. 
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RESEARCH & DEVELOPMENTRESEARCH & DEVELOPMENT

在汽车电子领域，公司在如智能化汽车照明系统、后视系统、雨刷以

及其他智能汽车电子方面拥有丰富的设计生产经验。在汽车冲压件领域，

公司精于五金冲压件、五金拉伸件等汽车配件的制造，特别擅长小型、精

密的五金零部件的加工；依托于山东大学CAD中心，公司在异型、精密注

塑件的设计加工方面取得长足进展。

In the field of automotive electronics, GAT has extensive experience 
in design and production, such as intelligent automotive lighting system, 
rear-view system, wipers, and other intelligent automotive electronics.
Stamping parts in the automotive field, the company specializes metal    
stampings, metal parts such as stretching the manufacture of auto parts, 
especially is good at small-scale, precision metal parts processing;          
relying on the CAD Center in Shandong University of Technology, the    
company has made considerable progress in the design of profiled,        
precision injection molded parts.
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“GAT”系列产品深深贯彻“满意创造价值”的企业理念，致力于“以提高驾乘舒适、安全性”为设

计思想的汽车配件产品开发工作，产品已经开始为国际、国内汽车制造商、改装商所采用，并获

得用户的一致好评。 “GAT ”constantly promote the idea of “satisfaction with the valuation” and 
“improve comfort and safety of drive”, in international development  tendency of brainpower       

lighting system, cleanout system, backsight system and electron we make a leap breakthrough. 
GAT products have purchase by international auto  producer, inner auto producer and refit       

customer, and achieve them appreciation

®
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PRODUCTS
汽车电子

智能汽车照明系统（A版）可根据环境照度、路面路况自动调

整照度及照射角度 （跟整车传感系统配合）。 B版实现对国内绝大

多数汽车灯具的智能化改造（具备A版的绝大多数功能）。可实现自

动防眩目、方向指南、温度检测和倒车雷达及倒车角度自动调整的

组合功能。

GAT Intelligent Car Lighting System A development version  bas
ed on the ambient illumination, road traffic automatically    adjusts t
he illumination and exposure angle (with the sensor    system with  
the vehicle). On the existing vehicle transformation of intelligent          
lighting system may choose GAT Automotive Intelligent Lighting  
System B version can be realized on the      internal transformation 
of the vast majority of intelligent vehicle lamps (with A version of th
e vast majority of functionality). Can realize auto-dimming, direction 
guide, temperature detection   and parking sensor and      reversing 
a combination of automatic  adjustment function of the angle.
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PRODUCTS
汽车冲压

盖特汽车部件拥有大型油压机和机械压力机，并为冲压线配套

了相应的开平、剪切机床，和为冲压件分总成供货配套了相应的组

焊线，可完成精冲、折弯、拉伸、焊接四大工序，具有月18万冲次

的生产能力，可完成汽车车身各种规格精密冲压件、汽车电子、汽

车灯具所需各种小型精密冲压件，产品加工精度高，质量稳定。

GAT Auto Parts Co., Ltd has a number of large-scale hydraulic 
machines and mechanical press production lines,     and correspon
ding matches unfolding, shearing machines. For the stamping sub-
assembly supplier group, GAT CO. matches the corresponding     
welding line.  GAT CO. can complete the    capacity of 180,000  
stamping times per month, including the   four processes: fine  
blanking, bending, stretching, and  welding. GAT Auto Parts         
products include all kinds of precise stamping parts, automotive ele
ctronics, and some small  stampings in automotive lamps. GAT CO.
products process  high precision and stable quality.
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PRODUCTS
汽车注塑

济南盖特汽车部件有限公司拥有最大注射量从60KG 到2000K

G注塑机组，包括PC专用注塑机及其他专用注塑机，可完成各种尺

寸、形状工件注射成型工作。盖特汽车部件有限公司注塑产品包括

汽车用各种注塑成型车身附件、电子元器件外壳、汽车灯具外壳等。

并可以根据客户要求，完成各种复杂工件注塑成型任务。

GAT Auto Parts owns the plasticate set that injection volume   
from  60KG to 2000KG, including the PC-specific and other special  
injection molding machines. It can complete many injection models 
that have different sizes, shapes.  Plastic products of GAT, include 
auto body molding  accessories, electronic components   shell, and 
the shells of    other automotive lamps. GAT auto parts  CO. can
complete the complex task of injection molding parts        according 
to the  customer’s requirements.
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PRODUCTS
汽车灯具

盖特汽车部件具备完整基于卤素光源为光源核心传统汽车灯具

的设计开发手段，重点进行基于HID(气体放电光源）的汽车前照灯

以及基于LED的信号灯、组合后灯、室内灯的设计、制造工作，能

根据客户需求设计制造符合不同标准要求的HID、LED光源汽车灯具。

盖特汽车部件在汽车后视镜领域除制造传统机械式后视镜，还重点

开发可电加热的电驱后视镜系统，与汽车电子技术相结合，不断完

善后视镜系统的功能。

GAT Auto Parts has completed the design and develop ment
of traditional auto lighting means.  Such as automotive   headlamp,  
signal systems, combination rear lamp, indoor lighting systems, At  
present, GAT auto parts produce car headlamp HID-based (gas     
discharge light source), as well as LED-based lights, indoor lamp   
design, combination rear lamp manufacture, design and           
manufacture. GAT Auto parts can produce different standards  HID, 
LED lighting automotive  amps according to customer requirements. 

LED 重卡前照灯
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PRODUCTS
汽车灯具清洗装置

为适应HID汽车前照灯逐步向卡车领域推广的趋势，盖特汽车部

件率先开发应用于重型卡车的汽车前照灯清洗器，按照《GB 21260-

2007 汽车用前照灯清洗器》的要求，充分考虑中国道路路况，能够

适应各种恶劣复杂交通环境下对汽车灯具进行快速清洗的要求。2009

年，盖特汽车部件为俄罗斯KAMAZ汽车配套设计生产汽车前照灯及相

应前照灯清洗装置。

GAT developed and applied the cleaning device in the heavey
truck‘s headlamp , in order to adapt for the trend that HID Headlamp 
will spread to in the field of truck. GAT produced as the requirement  
of "GB 21260-2007AUTO AUTO HEADLAMP WASHER ", and think 
about the situation of the road in China,  the cleaning devices can      
fast clean when we face any  situations in the traffic. IN 2009, GAT   
designed and produced  the     head lamp and the cleaning device of 
headlamp for  KAMAZ Auto  in Russia.

GAT清洗器原理

GAT清洗器实体（KAMAZ汽车配套）
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For QualityFor Quality
盖特汽车部件严格按照ISO/TS16949规范的要求，从设计过程开始，即关注产品的质量

设计，并严把材料采购、加工、过程检验及成品检验关，严格过程控制，力求每件产品都设

计制造成符合客户需求的精品，并为客户节约成本！在这一思想指导下，我们的每件产品都

根据客户需求，针对相应法律法规规定（如GB、ECE、SAE）进行设计并取得产相关品认证

证书或者强制检验报告。

“持续改进，不断将产品质量缺陷无限趋近于零”是我们的质量目标！

GAT Auto Parts accord to ISO/TS16949    standards strictly    
accordance with the requirements of the      design process from
the beginning, that is concerned about    the quality of the product  
design, and strict material purchase, processing, process testing   
and finished product inspection   and customs, strict process   
control, and strive each products are designed and manufactured 
into a boutique meet customer needs, and cost savings for       
"Continuous improvement, constant product quality defects       
infinitely close to zero" is our quality goals!
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For QualityFor Quality

为了保证产品品质，我们拥有完善的检验检测手段，包括光通量检测、压力检测、气

密性检测、弹性系数检测、水流道分析、高低温检测、盐雾试验、金相分析、硬度测试等。

We have perfect test and check measures, include luminous flux test, pressure test,     

anti-water test, flexibility modulus test, stream path analyze, high and low temperature test, 

salt and fog test, Metallographic analysis ，Hardness testing ，etc.
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For QualityFor Quality

根据法规要求，我们所有产品都通过国家强制检测及“3C”认证，并可以根据客户及法

规要求需求，对必要产品提供E-NARK认证。

According to the rules requirement, all the products of GAT have achieve “CCC”

certification of China. Also we can according to customers and rules requirement, to make 

E-mark certification.
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OUR CUSTOMERSOUR CUSTOMERS

盖特汽车配件作为智能化汽车电子技术领域创新产品和模块系统的供应商，产品、体

系、产品线和服务的不断创新，在与客户的合作中，不断为客户创造新的价值。经过5年

多发展，我们的产品已经广泛应用于中国重汽、福田雷沃重工、唐骏欧铃等国内市场，并

出口美国及伊朗等多个国家。

Through 5 years development, GAT’s products have been widely used in China       

Heavy Duty Truck, Shanxi Auto and other domestic market ,and export to US, Iran and 

other mid-Asia and west-Asia countries
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Service
盖特为我们的配套客户提供智能化汽车灯具，汽车后视系统、汽车清洗系统的整体解决方

案。通过位于在济南的技术中心，为我们的客户提供本地化的销售和服务，使得我们可以和客

户一起设计开发客户化的解决方案。先进的技术，完善的生产流程和产品检测手段，确保了我

们的产品质量。而经过良好培训的员工使我们在产品、体系、产品线、技术和服务上永远保持

创新变革。

GAT provides the  whole resolve project of automobile brainpower lighting system,          
cleanout system, backsight system to OEM customer. Via R&D center in Jinan, we provide    
the localize sales and service. It can be made with customer as the same time. Advantage      
technic, perfect producing process and test measure, insured the product quality. First- class 
Tooling Processing Equipment, manipulated by skillful  working staff makes our products’
quality and service achieved ahead for ever.
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欢迎致电济南盖特汽车部件有限公司！

One developing enterprise,One developing enterprise,
One lot of creative staff,One lot of creative staff,
an extraordinary teaman extraordinary team，，

Welcome to GAT!Welcome to GAT!
Tel:0531-86209688

Fax:0531-88902128

E-mail:sales@gatchina.cn

www.gatchina.cn


